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1. Opening en mededelingen
- dWIJZ heeft zich afgemeld

2. Verslag MT pSG d.d. 7 december 2020

Vastgesteld.

3. Actualiteiten

dWJZ (afgemeld en heeft voorafgaand aan de vergadering gemaild):
- Spoedwetswijziging negatieve testverklaring van inreizigers: dit voorstel heeft

een ongekend snel proces doorlopen.
- Code zwart bij triage als de IC’s vol liggen: toch opmerkelijk hoe voor de

zomer 150 Kamerleden iets leeftijdsdiscriminatie vonden wat zij nu als

zorgvuldig medisch handelen betitelen... Het kan verkeren.

Er gaat een brief naar de TK met het kabinetsstandpunt waarin niet wordt

afgeweken van de gewijzigde opstelling van de TK.

- Kabinetsstandpunt over rapport Ongekend onrecht van de POK: is 8/1 voor de

eerste keer besproken in de MR. Morgenavond (12/1) volgt een exra MR.

dDUSI:

- Het jaar is goed afgerond ondanks alle extra drukte en de extra regelingen.
We hebben alle betalingen op tijd kunnen doen. We hadden nog wat

spoedbetalingen aan het eind. Dat is gelukt. Ook de noodhospitalen. We

hebben een enorm bedrag weggezet.
- Dank aan FEZ, PDC en anderen voor het goede overleg aan de voorkant.

- EEElen hartelijk voor het harde werk.

- FEZ: complimenten! Was een hell ofa job.
-

Op dit moment hebben we een aantal mensen die last hebben met opstarten.

Ik heb een aantal verklaringen gegeven dat mensen toch naar de noodopvang
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mochten. Het is een punt van aandacht, We geven iedereen deze weken 6 uur 51.2e

‘rommeltijd’. We adviseren collega’s elkaar op te zoeken voor een wandeling
Directie Bestuurlijke en

of een kop koffie.
i

Politieke Zaken

Bureau Bestuurijke-politieke

dNC19: advisering

- Volgende week is de start van de programmadirectie NC19 met een kick-off in

aanwezigheid van de pSG. Datum

- We zijn bezig met de tijdlijnen van de NSOB. De BR heeft in oktober besloten ~~
12 oktober 2020

dat deze aangevuld moeten worden met e-mails. Dat is taai werk. We lopen

daardoor vertraging op. We lopen ook vertraging op doordat directies het zo

druk hebben dat ze weinig tijd voor ons hebben.

- We zijn bezig met een nota voor de BR met dilemma’s. We dreigen te

verdrinken in de informatie en willen daarom een aantal dilemma’s met te

maken keuzes aan de BR voorleggen.

dDCO:

- Het is toch gelukt om op een goede manier de vaccinaties te starten. We zijn
later gestart, maar er is nu een goede infrastructuur ingericht. We zijn hier de

afgelopen twee maanden non stop hard mee bezig geweest. Een beetje licht

aan het einde van de tunnel.

o dNC19 vraagt of we gaan bijhouden wat de stand is met

vaccineren per land; procentueel gezien en dan ga je zien dat we

een inhaalslag gaan maken.

o Reactie DCO: Het is interessant percentages bij te houden. Het is

ook een beetje appels met peren vergelijken.
- EE spreekt haar lof uit voor alle betrokkenen.

dFEZ

- Actualiteitenstaf zou gaan vandaag over de verantwoording en dan m.n. de

controle op onrechtmatigheden in het jaarverslag. De minister van YWS die

verantwoordelijk is, was helaas verhinderd. Voor lag de vraag of het VWS lukt

om voor de Covid-uitgaven, de onrechtmatigheden een beetje te beperken;
lukt het om een getrouw beeld te krijgen in het jaarverslag? Conclusie uit de

BR is dat het niet verantwoord is het op de klassieke manier te doen, dit zou

een onevenredige belasting van de toch al overbelaste financiéle functie in de

lijn veroorzaken. We hebben besloten een soort drieslag te maken:

o We gaan sowieso de basale onrechtmatigheden noemen, dan gaat

het bijvoorbeeld om vragen als ‘Is het parlement op tijd

geinformeerd?’ Dit gaat lukken.

o Dan de vraag of de belastingbetaler waar voor zijn geld heeft

gekregen?. Dan gaat 't erom of de mondkapjes zijn geleverd, is de

bonus uitgekeerd, etc. FEZ gaat deze rol zo goed mogelijk

oppakken. Hier komen we een heel eind.

o De klassieke ‘kun je alle dingen waarje compliant aan moet zijn
verantwoorden?’ Dit is de wijze waarop we normaal (en dus ook

de niet-covidgerelateerde uitgaven) verantwoorden. We kijken
hier hoe ver we komen, maar dit gaat zeker niet helemaal lukken.

Hier gaan we de organisatie niet onnodig mee belasten. Dat

betekent wel dat er een forse onrechtmatigheid zou kunnen

komen.

Actualiteitenstaf was bedoeld akkoord van de bewindspersonen te behalen. Dat

gaan we deze week tussen de bedrijven door proberen te regelen.

[NB Inmiddels is er akkoord van minister YWS.]
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pdCBP
Directie Bestuurlijke en

- Het thema Eigentijds Werken wordt gestart. Dit thema zal de komende
Politicke Zaken

maanden lopen. JIEFIlbegeleidt het. Bureau Bestuurlijke-politieke
- 22 januari is de volgende managementlunch. Daar doen we de aftrap van het  advisering

programma. Daar presenteren we ook het medewerkersbelevingsonderzoek.
We gaan dan ook een sneak preview doen van de nieuwe panden die we Datum

kunnen gaan betrekken wanneer we weer naar kantoor mogen, wanneer de
TZ:okieher 202)

vaccins gaan werken.

dBPZ

- Deze week is er weer een persconferentie, brief en debat.

- Groot deel van VWS heeft natuurlijk doorgewerktin de kerstvakantie. Dat

betekent dat niet iedereen totaal uitgerust is begonnen aan het nieuwe jaar.
- Vorige week is er bij BPZ een projectleider gestart voor de kabinetswissel.

- Intravacc is inmiddels per 1 januari jl. een BV geworden onder VWS.

dESTT

- Druk bezig met de vernieuwing van de IT-applicatie van de tuchtcolleges. We

mikken op een eerste inproductieneming maart/april dit jaar.
- We zijn bezig een pand in Utrecht in te richten. We gaan inhuizen bij de Raad

voor de Kinderbescherming. De verhuizing staat gepland begin maart.

- Op 1 februari zal de huidige coérdinerend voorzitter van de RTE afscheid

nemen. Hij wordt opgevolgd door 5.1.2e . Er komt een

afscheidsinterview in Trouw.

-

IEEE per 1 januari jl. in dienst getreden bij VWS en blijft dus!

-

RA
week

a
met de nieuwe

i
4. Terugkoppeling en voorbespreking BR/BRBV

BR 8 januari 2021:

- Bewust belonen. Het voorstel is aangenomen. In februari zal de BR zich

buigen over het beloningsbeleid an sich.

BR 15 jan:

1. Audit Committee.

BRBV 14 januari:

1. Resultaten van het MTO zullen worden gepresenteerd. Eris iemand van

Effectory aanwezig.
2. Er komt een gesprek met de leden over de Reorganisatie v. het

Secretariaat van de Raad voor Volksgezondheid en Samenleving. Het gaat

daarbij niet zozeer over de RVS, maar over de begeleiding en het gebruik
van Transferium. Het vraagt nogal wat regie van onszelf.

5. Collegiale toetsing/personeelsonderwerpen
- Hoe gaan we om met dat we niet naar kantoor mogen?

6. Rondvraag
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